

Referat fra bestyrelsesmøde den 22.10.2025, kl. 10.00

Mødested: SG's mødelokale i SIC

Referent: Søren Lunde (SL)

Deltagere:

Jesper Vildbrad (JV)

Anders Halling (AH)

Søren Lunde (SL)

Torben Fløjborg (TF)

Vibeke Reuther (VR)

Fraværende med afbud:

Frank Müller-Bøgh (FMB)

Mai-Britt Schou Buch (MSB)

Niels Damgaard Eriksen (NDE)

Fraværende: Lillian Nøhr (LN)

Fra sekretariatets økonomiteam deltog Charlotte og Jens Jørgen i pkt. 2

Lea Dyrehauge (LD) deltog i pkt. 5

Dagsorden :

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt, efter tilføjelse af nyt pkt. 4B: Projekt "Bevægelsesglæde og fællesskaber"

2. Regnskab Q1 – Q3 2025 (bilag)

Såvel indtægter som udgifter er steget væsentligt ift. budget som følge af mange flere medlemmer og flere lønnede instruktører mv. end budgetteret. Pt. har vi 1720 medlemmer.

Det estimerede årsresultat (resultatet pr. 30/9 tillagt budgettet for Q4) er på -12t.kr. Det budgetterede årsresultat er på -51t.kr.

Med de nu forventede, men ikke budgetterede, omkostninger forventer vi at lande året i omegnen af årsbudgettet på -51t.kr.

Budgetforslag for 2026 vil være klar til BM 2. dec.

3. Organisationsplan (bilag 2)

JV har barslet med en forenklet, oversigtlig organisationsplan, som giver et godt indledende overblik over foreningen. Lægges på hjemmesiden. Skal måske suppleres med en dyberegående beskrivelse.

4. **A. Frivillig info** (bilag 3 - måske I bare skal skimme de flere dokumenter, og LD og JV arbejder videre med dette)

JV orienterede om arbejdet med revision af Frivillig-info, som har været længe under vejs. Nogle beskrivelser er færdige og er lagt på hjemmesiden. Andre dele mangler fortsat. JV og LD arbejder videre, når tiden tillader det.

B. Projekt "Bevægelsesglæde og fællesskaber". AH informerede. AH var til fællesspisning i Sandalsparken i september. Der var relativt få deltagere, men pæn interesse for projektet. Det hele skal starte i det små. Kommunens deltagere i projektet er meget engagerede og vil gerne projektet.

AH vil gerne danne en mindre dialoggruppe blandt vores medlemmer til at sparre med om projektudviklingen. OK til det.

Vi forventer at få et økonomisk tilskud fra kommunens pulje til "støtte til frivilligt socialt arbejde". Der er søgt 110 t.kr. til dækning af opstartsomkostninger. Senere (februar 26) søges en større sum fra Velux-Fonden til projektet.

Der skal evt. bruges et mindre beløb fra vores side til opstartsudgifter.

5. **Siden sidst** (SVSI og plejehjem v AH, div. fra LD, opfølgning på senioridrætsdagen med DGI, kontrakter med personale og instruktør, hjertestarterkursus, førstehjælpspakker, tøj til 'hvem på holdene', andet?)

Hjertestarterkurset er gennemført. Førstehjælpspakker er rekvireret til udeholdene.

Senioridrætsdagen er afviklet med ca. 50 deltagere. Der var kun få egne medlemmer, men mange instruktører udefra, som gerne ville hente inspiration hos os. Projektet mangler pt. økonomisk evaluering. Vi har fået gode relationer til DGI. Vi har også hentet nogle erfaringer, og vi vil nok klare et lignende projekt selv en anden gang (og ikke på en søndag!)

Der har været møde med tøjgruppen. Regler for gratis tøj er blevet opdateret.

Der skal meldes klart ud (igen), at suppleant-rollen udfases senest pr. nytår. JV skriver til formænd og holdledere.

Der er revideret ansættelseskontrakter for enkelte instruktører og ansatte.

De mange pop-up hold og nye hold, der starter op i løbet af sæsonen, er en stor belastning for sekretariatet. Vi bliver nødt til at arbejde henimod faste sæsoner med opstart af hold kun 2 gange om året. (+ sommerhold?)

AH orienterede fra et møde om aktiviteterne på plejecentrene. BB ønsker mere aktivitet med større engagement fra SVSI. Tages op på næste BM.

6. Møde med SG

Der har været møde (JV, FMB og Mette) med SG om samarbejdsrelationerne. De mange hold- og lokaleændringer belaster begge foreninger. Kan vi lette arbejdsgangene for hinanden? Herudover drøftes bredt lokaler og faciliteter i SIC, herunder evt. nybyggeri og nyindretning af aulaen.

7. Støttebreve fra SVSI (har skrevet til bordtennis padel, Trailcenter) – praksis fremover?

Vi skal fortsat støtte initiativer til etablering af faciliteter i kommunen til idræt og bevægelse. Vi skal ikke støtte private forretningsinitiativer.

8. Bestyrelsesmedlemmer 2026 (Vibeke stopper efter GF)

Punktet blev kort drøftet.

9. Valgmøde 30/10 kl. 19.00

Afholdes i SIC, Bølgen, med repræsentanter for 6 partier. Temaet er "Hvem løber længst for idrætten i Svendborg".

Ca. 10 kommuner giver tilskud til senioridræt – men ikke Svendborg. AH laver udkast til læserbrev om emnet.

10. Input til Nyhedsbrev

Ideer til input sendes til JV

11. Evt.

Intet at referere

Mødet afsluttet kl. 12.10